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Side 1 

Møte nr.  Ekstraordinært skistyremøte, 2024-2026 

Dato: 17.03.25  

Sted: Teams 

Til stede:  Tove Moe Dyrhaug, Ola Evjen, Edgar Fossheim, Sverre Helno, 

Sveinung Karlsen, Henning Olsbakk, Mari Kvaale Sletvold, Sigrid 

Snuggerud, Merete Tøndel, Isabella Alveberg Aage Schaanning, 

Isabella Alveberg, Torbjørn Skogstad 

Forfall: Øystein Tamburstuen 

Fra administrasjonen: Ola Keul, Espen Graff, Andreas Sjøberg, Mats Nysæter, og Marit 

Gjerland (referent) 

 

 

Habilitet: 
Ingen av Skistyrets medlemmer eller administrativt ansatte meldte seg inhabile, og ingen kom 

med innvendinger mot andres habilitet ved møtets oppstart.  

 

Rapporteringssak: 
 

Sak 111: Oppfølging av sak om innrømmet juks i hopp, menn og konsekvenser av dette 

 

Konstituert generalsekretær Ola Keul innledet til saken. Keul, sammen med kommunikasjonssjef 

Espen Graff og fungerende organisasjonssjef Marit Gjerland, orienterte deretter Skistyret om 

administrativ organisering av oppfølging, mediehåndtering og oppfølging av utøvere og ansatte.  

 

Beredskapsgruppe nedsatt iht. NSFs beredskapsplan søndag 9. mars kl. 9.30, med medlemmer i 

henhold til beredskapsplan og øvrige nøkkelpersoner i håndtering av saken. Det er videre 

etablert et koordinerende organ for gransking og hentet inn juridisk bistand til dette. Samtidig 

ser også administrasjonen på hvordan saken skal følges opp fremover.  

 

Kommunikasjonsavdelingen har også fulgt prinsippene i beredskapsplanen. Det er et betydelig 

påtrykk fra nasjonal og internasjonal presse. Alle henvendelser noteres og følges opp.   

 

HR-avdelingen fokuserer på å ivareta ansatte og utøvere med regelmessig oppfølging, i dialog 

med Hopp.  

 

Vedtak:    

  

• Skistyret tok orienteringen til etterretning 

 

 

 



Styreprotokoll 2024-2026 

 
 

 

 

 

 

Side 2 

Vedtakssaker 

 
112: Foreløpig vurdering av økonomiske implikasjoner 

 

Konstituert generalsekretær Ola Keul innledet til saken, før økonomisjef Mats Nysæter 

presenterte administrasjonens saksfremlegg. 

 

Saken vil medføre økte kostnader og påvirke Hopps inntekter negativt.  

 

Skistyret drøftet saken og gav innspill til administrasjonens videre oppfølging.  

 

 

Vedtak:   

• Skistyret vedtok innstillingen til en foreløpig økonomisk ramme for oppfølging av saken og 

gjennomføring av foreløpige økonomiske omprioriteringer.  

• Skistyret tok for øvrig informasjonen til orientering.  

 

113: Prinsipper for advokatbistand 

 

Skiforbundet har ingen formell forpliktelse til å yte økonomisk støtte til juridisk bistand for 

utøvere, men kan gjøre det basert på moralsk forpliktelse og tidligere praksis. Støtten kan følge 

prinsippene for offentlig forsvarer med en salærsats, og bør dekke bistand relatert til FIS sin 

gransking frem til påtaleavgjørelse.  

 

Vedtak: 

 

• Utøvere som er midlertidig suspendert av FIS ytes økonomisk støtte for å kunne engasjere 

juridisk bistand.   

• Bistanden ytes frem til det tidspunkt hvor det foreligger en påtalemessig avgjørelse fra FIS, 

eller nasjonalt påtaleorgan.  

• Bistanden ytes som et utgangspunkt med en timesats lik den til enhver tid gjeldende 

offentlige salærsats. Høyere sats, inntil kr. 2000, kan dekkes etter nærmere avtale.  

• Dekningen fra Skiforbundets side forutsetter at kostnaden ikke søkes dekket av en annen 

instans. 

• Støtten skal ellers følge prinsipper og rammer vedtatt av Skistyret i samme 

ekstraordinære Skistyremøte (sak 112).  

 

114: Oppfølging av gransking iverksatt av FIS 

 

For oppfølging av granskingen iverksatt av FIS har NSF engasjert Thomas Skjelbred fra 

advokatkontoret Elden. Skjelbred orienterte om hvordan en vil følge granskingen fremover.  

 

Vedtak: 
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Side 3 

 

• Skistyret tar informasjonen om oppfølging av granskningen til orientering.  

• Skistyret gir administrasjonen mandat til å gi innspill til granskningen i tråd med 

opplysninger og informasjon som er fremkommet så langt i prosessen. 

 

 

115: Hoppkomitéen 

 

NSF har søkt råd fra LPU om hvordan håndtere situasjonen i Hoppkomitéen (HK) etter at Stine 

Korsen trakk seg som leder og nestleder ikke ønsker opprykk. LPU anbefaler at Skistyret setter 

HK under administrasjon med en midlertidig leder og delegere styringen til generalsekretæren.  

 

Det foreslås videre at ny hoppkomité velges ifm. allerede berammet ekstraordinært skiting i juni 

2025, men som eget ting på samme dato. HK vil være en vanlig komite igjen etter det 

ekstraordinære skitinget i juni 2025. 

 

Det er viktig at valgkomitéen for hopp påbegynner arbeidet sitt tidlig for å ha innstilling klar til 

ekstraordinært skiting. 

 

 

Vedtak:   

 

• Skistyret setter med hjemmel i NSFs lov §§ 1, 3 (1), 24 (1) samt 27 B. 2., jfr. NIFs lov § 2-

3 (3) HK under umiddelbar administrasjon i påvente av ekstraordinært skiting i juni 

2025.  

• Skistyret delegerer administrasjonen/styringen av HK til generalsekretæren jfr. NSFs lov 

§ 28 (1) og (2).  

• Skistyret ber Skipresidenten og generalsekretær avklare aktuelle kandidater til 

midlertidig leder- og nestleder av Hoppkomiteen, samt eventuelle ytterligere 

medlemmer dersom det skulle være nødvendig, slik at Skistyret kan oppnevne disse 

snarlig.  

• Skistyret ber administrasjonen følge opp innkalling til ekstraordinært Skitinget, samt 

iverksette valgkomiteen i Hopp sitt arbeid. 

 

 

 

 

 

 
 

 

 


